
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 25 februari 2018

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J (vanaf 23.10 u), Arne VDK, Bart, Benjamin, Karim, Kristien (vanaf
22.10 u), Lise, Milko, Raf, Samuel, Siebe (vanaf 22.10 u), Simme, Stephanie, Wieter, Yana

Waarnemer: Aram, Joran, Lena, Milan (tot 23.20 u), Oberon, Steffie

Verontschuldigd: Anthe, Dries DP, Marnik, Ruben

De vergadering wordt geopend om 22.07 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje B Stephanie appreciëren wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

De verslagen van de vergaderingen op 11 februari en 19 februari worden goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken Nee
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal Ja
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Ja
Investeringen aankopen Materiaal/posten Nog mee bezig
Samenzitten posten + verslagje doorsturen naar Lise & Aiko Posten Ja
Docuwiki in orde maken Karim (+ vriendjes) Nee
Jenever checken Ruben Ja
Charters aanpassen Aderik en Arne J Nog mee bezig
Materiaal uit de living halen Materiaal Nog mee bezig
Mailadres OHL doorsturen naar Milko Kristien Nee
(Promotie) themadriedaagse uitdenken Werkgroep Nog mee bezig
Bordjes regelen Nicky Nee
Vragen of we vaten mogen ruilen Aderik Nee
Geld verdelen over de bars Bar Nee

� Raf en Yana gaan Karim helpen om de postenpagina’s op de docuwiki allemaal in dezelfde structuur te
gieten.

� Het keldercharter is al aangepast.

� Ruben heeft de jenever gecheckt en alles klopt.
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� Materiaal is gaan winkelen en naar het containerpark geweest. Er moet nog een zetel weg uit de living, maar
daar is waarschijnlijk een busje voor nodig. Het is de bedoeling dat de living binnen twee weken in orde is.
Eventueel kunnen hier shiften voor aangemaakt worden.

Mededelingen

� Milan in gecoöpteerd in Materiaal.

� Vergeet niet om een preseskwartiertje in te vullen.

Updates

Webteam

Webteam laat een demo van de nieuwe website zien. Aangezien er vooral is ingezet op structuur en documentatie,
is een groot deel van het werk achter de schermen gebeurd. Nu wordt enkel de front-end getoond. Op de
homepagina staat een banner met een slideshow van foto’s en links. In het begin van het jaar kan hier bijvoorbeeld
een link staan naar de pagina om lid te worden. Er kunnen ook links naar (grote) activiteiten komen. Onder
de slideshow staan de activiteiten van de week en daaronder staat een newsfeed. Aan de rechterkant van de
homepagina staan links naar activiteiten waar je je voor moet inschrijven en nuttige links naar bijvoorbeeld de
examenwiki en de cudipagina. In deze sidebar kunnen ook onze hoofdsponsors komen. De rest van de sponsors
komen onderaan de pagina. Als we echt een hele grote sponsor hebben, kan deze eventueel in de slideshow komen.
Onderaan zal er ook een link staan voor bedrijven zodat ze informatie kunnen vinden over hoe ze ons kunnen
steunen. Verder is er een webform module geschreven waarin je zelf formulieren kan aanmaken en resultaten kan
bekijken. Het is mogelijk om formulieren enkel toegankelijk te maken voor ingelogde users. Als je je aanmeldt,
zal er ook een overzichtspagina verschijnen waar je de resultaten van formulieren kan raadplegen. Hiernaast is er
ook een materiaalmodule waar je materiaal kunt reserveren. Ook zullen activiteiten die aangemaakt worden op de
website automatisch in een kalender verschijnen. Webteam is nog bezig aan een ledendatabase en aan een worklist
module. Het plan is ook om een dashboard te maken met allerlei nuttige links naar alles wat je zoal kan nodig
hebben (dit ziet er dan anders uit voor gewone leden en presidiumleden). Ten slotte zal er ook een Engelse versie
van de site gemaakt worden. In eerste instantie zou het enkel de basistekst van de website zelf zijn die dan in het
Engels verschijnt, maar er kan ook de mogelijkheid komen om een Engelse versie van een post toe te voegen. Het
is de bedoeling dat de site mobielvriendelijk zal zijn.

PR

Een groot deel van de bedrijven die nog een contract moesten tekenen voor de jobfair heeft dit ook gedaan.
Normaal gezien gaat de jobfair ons 5500 euro opbrengen (we hadden maar 4000 euro inbegroot). Alles is in
orde voor de lezing van Argenta. We krijgen hier ongeveer 300 euro voor. Er zijn nog twee andere bedrijven
gëınteresseerd om een lezing te geven. We moeten hier wel een beetje mee oppassen, want er kruipt toch wat
werk in een lezing en het is altijd moeilijk om hier volk naartoe te trekken. We hebben ook niet echt extra geld
nodig. Er kan wel een contactpersoon doorgegeven die volgend jaar ook in PR zal zitten en dan kan er vanaf juli
eventueel al iets geregeld worden voor volgend jaar.

Raden

Scientica AV

De herbegroting is overlopen. De Scienticafé’s draaien slecht, maar voor de rest heeft alles goed gedraaid. De
kringensteun zal zo snel mogelijk gecommuniceerd worden. Er is een facultair conclaaf geweest. Er was een prof
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die een 75 procent CSE regel voorstelde, maar die is niet goedgekeurd. Er zijn enkele dingen die beter mogen bij
Cudi. Waarschijnlijk zullen de krivers in de toekomst verplicht aanwezig moeten zijn bij de opruim en zullen hier
eventueel fincanciële sancties aan vasthangen.

Scientica AKV

Er is redelijk veel misgegaan op skireis. Yanice gaat langsgaan bij Skikot om te klagen en misschien gaan we
volgend jaar bij Skiline. Seppe gaat uitzoeken waaraan het ligt dat de Scienticafé’s slecht draaien. De jobfair
komt in orde. Het galabal zal doorgaan in de Sportoase en de photobooth krijgt een sprookjesthema. Als je een
bandje weet voor het galabal, dan mag je dat doorgeven. Het debat gaat niet door. De Scientica Plan Sjarel zal
doorgaan op 18 maart en dit komt normaal gezien in orde. Bios organiseert op 14 en 15 mei climate days en heeft
gevraagd of andere kringen willen meedoen. Aangezien wij op 14 mei ons Lenteconcert hebben, gaan wij als kring
niet echt kunnen meewerken. Als er iemand is die zelf wel graag wil meehelpen, dan mag die dat natuurlijk altijd
laten weten. Misschien is dit iets voor Winatuur? Er zijn nog enkele tickets over voor de cantusweek.

Stura

Het Algemeen Bureau heeft samengezeten en een plan van aanpak bedacht, omdat er nog steeds een aantal
functies niet ingevuld zijn. De examenbevraging is meer dan 7600 keer ingevuld. Er heeft een verkiezing voor de
onderwijsraad plaatsgevonden, maar uiteindelijk is die persoon toch niet verkozen. De begroting is goedgekeurd.
Verder is er een artikel verschenen over de herindeling van het academiejaar dat liet uitschijnen dat alles in Leuven
en Gent al geregeld was, maar dat is helemaal niet waar. Er is voorgesteld om zelf als studenten naar de pers te
stappen. Er zijn nog een aantal andere punten in verband met de herindeling van het academiejaar besproken. Zo
is er bijvoorbeeld benadrukt dat akkoord gaan met onderwijskundige hervormingen niet per se wil zeggen dat we
het ook eens moeten zijn met de kalenderwijziging die hieraan vast zou hangen. Ook hoeft activerend onderwijs
niet vast te hangen aan permanente evaluatie en moet er een duidelijker herkansingsbeleid komen. Er is besproken
hoe de studentenbevraging beter kan, want de vragenset is soms een beetje onduidelijk. Zo is er nagedacht over
of het beter is om alles per prof of per opleidingsonderdeel te beoordelen en eventueel moet zelfs de hele tool
herdacht worden. Er is ook voorgesteld om een competitie te maken met een groene trui en een bolletjes trui etc.
om studenten zo veel mogelijk aan te sporen om de bevraging in te vullen.

LOKO AV

Dries DP is bekrachtigd als lid van de PCC. De beleidsplannen zijn overlopen. LBK heeft 1500 euro gekregen
voor de interfacultaire rockrally. Ook Existenz heeft geld gekregen. Verder is elke kring aangemoedigd om een
duurzaamheidsverantwoordelijke aan te stellen. Nicky ziet dit wel zitten. Dit is iets waar de volgende ploeg ook al
eens kan over nadenken. Waarschijnlijk komt er dan één of twee keer per jaar een Duurzaamheid WV. LOKO wil
ook graag het Studentenwelkom herwerken, maar dit moet nog uitgewerkt worden. Verder wil LOKO meer focus
leggen op digitale zorgverlening. Ook is er benadrukt dat kringen heel expliciet de specifieke beschrijvingen van
bijvoorbeeld de PDS en het grasveldje moeten lezen voor ze dit reserveren. Zo moet je in de PDS bijvoorbeeld
een tapijt leggen als je een tap zet. LOKO wil ook meer lokalen voorzien waar recepties gehouden mogen worden.
Zorg ook dat je het altijd laten weten aan lokalenreservering als een activiteit niet meer doorgaat. Ten slotte is er
een elektrische bakfiets die je kunt lenen en zijn de openingsuren van de Acco in Heverlee een beetje verschoven.

Cultuur WV

De artiesten wiens werken op Ithaka tentoongesteld zullen worden, zijn voorgesteld. De shiften zijn nog niet zo
goed ingevuld, maar die van Wina zijn wel al in orde.

3



Evaluatie afgelopen activiteiten

Beauty & the nerd cantus

Er was niet zoveel volk van Eros, maar er waren wel nog mensen van andere kringen. De organisatoren van Eros
waren heel content. Als je mensen foto’s ziet trekken tijdens de pappenheimer, zeg dan dat dit niet de bedoeling
is.

Kusjesbar

Er was redelijk veel volk en iedereen leek zich goed te amuseren. We hebben achteraf te horen gekregen dat de
toog nog plakte, maar iemand van LBK heeft die gekuist.

Problemsolving (wis/fys)

Er was maar vijf man (dus twee teams), maar het is voor de rest wel goed verlopen. Het was misschien niet
zo’n goed idee om de activiteit in de eerste week van het semester te organiseren. Er is ook niet genoeg reclame
gemaakt. De activiteit heeft ongeveer 20 euro boven begroting gedraaid, omdat we subsidies gekregen hebben.

Olympische cantus

De cantus was een beetje chaotisch, maar toch plezant. Het was een erg zatte cantus, want er was minder volk
dan normaal, maar er is toch evenveel gedronken. Er is achteraf een mail gekomen waarin stond dat er een vlek
gevonden is op de grond (waarschijnlijk een sangriavlek). Normaal gezien krijgen we hiervoor een boete van 10
euro, maar De Coster heeft gezegd dat dit niet hoeft omdat we ons altijd goed gedragen. We besluiten om de 10
euro toch te betalen. De cantus heeft 46 euro onder begroting gedraaid.

Open mic

Er was maar tien man van Wina en er heeft slechts één Winees opgetreden. Het zat wel vol met LBK’ers in de
Baarr. Voor hen was het dus wel een succes, maar voor ons biedt de open mic niet echt een meerwaarde. Misschien
heeft het dus ook niet veel zin om dit volgend jaar nog mee te organiseren. Het zou natuurlijk wel spijtig zijn als
deze activiteit verdwijnt, want het is een van de weinige kansen voor amateurmuzikanten om op een podium te
geraken, maar Wina is hier gewoon iets te kleinschalig voor.

EJW bar

De opbouw ging vlot en de bar was mooi ingekleed. Het flyeren was zeer nuttig, want er waren een heleboel
eerstejaars die voordien nog niet naar een EJW-activiteit waren geweest. De cocktail is er vlot doorgegaan.

Problem solving (inf)

Aangezien er geen inschrijvingen waren, is de activiteit niet doorgegaan. Eventueel gaan we de problem solving toch
proberen te organiseren op een andere datum, want sommige mensen hebben wel laten weten dat ze graag wilden
meedoen maar gewoon niet konden. We hebben subsidies gekregen van LOKO voor deze activiteit. Voorlopig
gaan we nog even afwachten of we de activiteit gaan verplaatsen, maar als ze niet meer doorgaat moeten we
dit wel laten weten aan LOKO. Alles was wel al aangekocht voor de activiteit, maar deze dingen kunnen we nog
gebruiken voor andere activiteiten.
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Actviteiten in de nabije toekomst

Cantusweek Scientica

Er moeten nog een paar shiften ingevuld worden op maandag en woensdag. Als je van jezelf weet dat je nog niet
veel externe shiften hebt ingevuld, grijp dan je kans. Er zijn nog een paar kaarten over voor dinsdag en woensdag.
Vrijdag is er ook een cantus van Internationaal.

Brakfestbar

Er moet nog één stewardshift worden ingevuld. Als cocktail zal er tequila sunrise verkocht worden. Het evenement
moet nog online komen omdat het tekstje te laat was doorgestuurd. Aderik, Ze Wen en Michaël zullen de bar
draaien.

TD der Heverleese kringen

Alle shiften voor de namiddag zijn ingevuld. De kaarten voor de TD worden morgen vanaf 14u verkocht op de
Winagang. De mensen die een combiticket voor de cantusweek gekocht hebben, krijgen een euro korting. Je mag
maximum twee kaarten kopen op vertoon van twee lidkaarten. Als je een shift invult, moet je nog steeds betalen
voor je ticket, maar je krijgt wel een gratis drankje.

Verbroederingscantus

De verbroederingscantus gaat door in Diepenbeek. Er komt nog een vervoersplan online. Er is momenteel nog
maar tien man ingeschreven, dus als je zin hebt om mee te gaan, schrijf je dan zeker in.

Jobfair

Ga zeker naar de jobfair, ook al zit je nog niet in je master. Op die manier zijn de bedrijven tevreden en willen ze
volgend jaar terugkomen. Er gaat misschien nog een bedrijf wegvallen, want ze hebben het contract nog steeds
niet teruggestuurd.

Lezing De Schreye

De lezing zal gaan over artificiële intelligentie. Er zijn subsidies van LOKO aangevraagd en goedgekeurd. Er
moet nog veel reclame gemaakt worden en er moeten ook nog shiften online komen. De poster is nog steeds niet
af. Eigenlijk is het nu al vrij laat hiervoor, want de poster gaat maar een week kunnen ophangen. Er zijn enkel
subsidies aangevraagd voor de drank, want er staan nog heel veel chips en nootjes in de kelder. Het is niet de
bedoeling om zomaar geld te vragen aan LOKO voor dingen die we niet kunnen gebruiken. Er staat ook frisdrank
in de kelder die op 28 februari vervalt. Aangezien we geen vervallen voedsel/drank verkopen, kan dit niet mee naar
de Scandinavische eetstand. Eventueel kan het gebruikt worden voor de escape room van EJW.

Vodkabar

Er zal vodka orange en vodka cola verkocht worden aan 1 euro. Daarnaast zal er ook vodka redbull aan 1,50 euro
verkocht worden en eventueel worden de shotjes vodka goedkoper aangeboden. Het is misschien ook een goed
idee om een happy hour te doen. Het tekstje is nog niet doorgestuurd.

Highlandgames

Qua materiaal moeten wij enkel de croquemachines voorzien. Er zullen waarschijnlijk een stuk of drie shiften
ingevuld moeten worden. De inschrijvingslink is al gedeeld. Hopelijk doen er een of twee teams van Wina mee.
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Als je wilt meedoen, moet je een hele namiddag vrij zijn. Misschien moet er volgend jaar eens bekeken worden of
het mogelijk zou zijn om enkel aan een bepaald deel mee te doen.

Scandinavische eetstand

Er moet nog vrij veel geregeld worden voor de eetstand omdat Nicky ziek is. Dit wordt intern opgevangen bij
Cultuur. Er zullen Zweedse balletjes met roomsaus en veenbessenconfituur (allemaal van de Ikea) verkocht worden.
Als randactiviteit zal er Kubb voorzien worden. Aiko kan eventueel een playlist maken met Zweedse liedjes.

Escape room

De escape room is volledig uitgewerkt, de lokalen zijn gereserveerd en de begroting en het tekstje zijn doorgestuurd.
EJW gaat de escape room eerst zelf eens testen om te weten of sommige dingen te moeilijk/makkelijk zijn. Op
het einde zal er gratis drank uitgedeeld worden. Hier kan de vervallen drank voor gebruikt worden, maar er moet
natuurlijk wel gezegd worden dat deze vervallen is. De ice tea kan wel nog aangekocht worden.

Activiteiten in de verre toekomst

Sportbar

We mogen de Sportbar houden in de Sportzak. Waarschijnlijk zullen er geen tappers van de Sportzak zelf zijn, of
ten hoogste één. We zullen 200 euro waarborg moeten betalen en we moeten ook stewards voorzien. Als Sport
een promo wil doen, moeten ze dit zo snel mogelijk laten weten. Als er eten gefrituurd zou worden, moeten we
dit laten weten aan de Waaiberg.

Themadriedaagse

Er zijn nog niet veel ideeën voor de promo. Helena heeft het sterrenkijken uitgewerkt. Het is de bedoeling dat er
eerst iemand uitleg geeft over sterrenbeelden en daarna volgt er een zoektocht waarbij je foto’s van sterrenbeelden
aan de juiste naam moet koppelen. Als het slecht weer is of als het te bewolkt is om sterren te kunnen zien, zal
de activiteit vervangen worden door een filmavond (Interstellar). Dit kan eventueel in een aula gedaan worden en
er moet ook in het tekstje vermeld worden dat er een alternatieve activiteit is. Wieter kan ook proberen om een
spreker te regelen, want proffen zijn meestal niet zo goed in amateursterrenkunde. Er zou nog iemand een breed
tekstje voor de themadriedaagse moeten schrijven, zodat er een evenement aangemaakt kan worden.

Proffentap

Milko gaat morgen mails versturen en hij gaat ook eens langsgaan bij de mensen die vorig jaar getapt hebben.
Spreek allemaal een prof of assistent aan en vraag of ze willen tappen. Ze moeten trouwens niet heel de avond
tappen. Als ze interesse hebben, mogen ze een mailtje sturen naar bar@wina.be

Beachsport

Er is gemaild naar de terreinbeheerder en er zal een grasveld voorzien zijn voor frisbee, volleybalterreinen voor
beachvolley en eventueel nog een terrein voor spikeball. Er zijn al drie teams die willen meedoen. Aangezien er
geen duidelijke communicatie was over de samenwerking met GAK, zal Sport waarschijnlijk zelf alles proberen te
regelen.

Lenteconcert

Het samenkomstmoment voor de artiesten gaat door op 5 maart. Het Winakoor wordt langzaamaan uitgebreid.
Marnik zal de technisch verantwoordelijke zijn en hij is aan het kijken of er eventueel een mengpaneel in de zaal
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kan komen. Dit zou handiger zijn dan in het aparte kamertje zitten waar ze niets kunnen horen. Er is ook een
vergadering gepland voor het onderwijsaspect.

Stephanie appreciëren

We besluiten om Stephanie te appreciëren.

Varia

� Steffie: ‘Ik heb ontdekt dat EJW vorig jaar best wel louche was. Jullie hebben voor de lasershoot het veldje
van de Alma blijkbaar helemaal niet gereserveerd? Ik heb namelijk een mail gekregen: “Beste Steffie, we
laten geen lasershoot toe rond de Alma.”’

� Karim: ‘Bjorn die bij Gnorgl tapt is echt nog wel knap en naar het schijnt gay, dus Aiko... Ik heb mij tijdens
de vorige ploegvergadering geamuseerd en ik vind dat jullie ook mogen meegenieten, dus hier zijn een paar
topkwaliteit memes:’
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� Raf: ‘Koop alemaal wafels voor Halftime. We hebben vanille- en chocoladewafels en ook carrés confiture
en kokosrotsjes. Wafels kosten vijf euro en de twee andere dingen kosten zes euro. Er staat ook nog keiveel
soep, dus die verkopen we aan de lopende liter. Ik heb ook iets voorbij zien komen over een interfacultair
bierpongtoernooi. Zijn we gëınteresseerd om daaraan mee te doen?’

� Siebe: ‘Van wie is deze boek kaarten? Uw klaverenboer mist. Ten tweede, fuck you Aiko. Ten derde, Steffie
for barteam! Een korte uitleg: Steffie tapte voor de eerste keer een pint en ik was aan het uitleggen dat je
het er schuin onder moest houden enzo. Ik had mijn zin nog niet half af en Steffie was al bezig. De pint
was perfect en we stonden allemaal met onze mond vol tanden.’

� Arne VDK: ‘Ik ben dinsdag na de cantus wakker geworden met een toegangsbandje voor een TD van LBK
waar ik niets meer van weet. Blijkbaar was ik daar met Aiko.’

� Stephanie: ‘Danku om mij te appreciëren.’

� Lise: ‘Als er iemand leuke receptideeën heeft voor het ereledendiner of een idee voor een plaats, want we
zijn met 30 dus het is hier een beetje klein, laat het mij dan weten.’

� Aiko: ‘Hier is een voorproefje van de muziek voor de Scandinavische eetstand.’ *Speelt ‘Ik heb een boot’ in
het Zweeds* ‘Langs de andere kant heb ik vooral dit soort muziek. *Speelt trage muziek* ‘Wordt vervolgd
op de Scandinavische eetstand.’

� Milko: ‘Het is mij ter ore gekomen dat kringen hun eigen promo naar voren hebben geschoven voor de TD,
waarom hebben wij dan geen Kruvel voorgesteld?’ - Aiko: ‘Ik heb het voorgesteld, maar LBK zat erbij en
toen ik zei dat het bij Wina gebruikelijk is om Kruvels te drinken, zeiden ze NEE!’

� Wieter: ‘Ik heb een idee: in plaats van spacecake met sporen van weed, spacecake met sporen van Wieter.’

� Lena: ‘Ik heb Wieter zijn broer daarnet voor het eerst gezien en het eerste dat we daarvan zagen is dat die
los op zijn bek is gegaan. Niet eens van te struikelen, hij was dingen aan het dragen’ *niet meer verstaanbaar
wegens slappe lach* - Wieter: ‘Er was iets gevallen van de stapel die hij aan het dragen was en hij wou
knielen om het te pakken, maar dan was hij zelf ook gevallen. Hij kwam af met een hele wonde op zijn arm.’
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� Benjamin: ‘Het grappige erbij was ook dat Lena en ik al van ver aan het twijfelen waren of het Wieter was.
Ik zei: “Ik denk niet dat het Wieter is”, maar dan viel die ket om en was het van: “Ah, nu moet het wel
Wieter zijn.” En dan zagen we Wieter en dan zeiden we tegen elkaar: “Kut, er is nog een Wieter.”’ - Lena:
‘Ik ben wel teleurgesteld dat zijn naam niet Pieter is.’

� Arne J: ‘Ik kwam aan op de LOKO Sport WV in de grote aula in De Nayer en ik zie niemand. Ik loop binnen
en er zitten letterlijk vier kringen: Medica, LBK, VTK en Apolloon. Ik ga ertussen zitten en de mandataris
sportcoördinator shizzle zegt: ‘Ja, ik denk dat we een probleem hebben.” Het probleem was dat er twee
bakken bier koud stonden, maar we waren maar met tien. Die bakken moesten dus op voor de cantus, dus
het was wel plezant om op de cantus aan te komen. Belmans was trouwens echt te geniaal op de cantus.’

� Simme: ‘Ik apprecieer Stephanie al bijna heel het jaar door nooit varia te hebben.’

� Samuel: ‘Ik ga morgen op roadtrip met Denis naar het verre Tienen, kutdorp.’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken 11/03/2018
Investeringen aankopen Materiaal/posten 11/03/2018
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf 11/03/2018
Livingcharter aanpassen Arne J 11/03/2018
Living in orde brengen Materiaal 11/03/2018
Mailadres OHL doorsturen naar Milko Kristien Zo snel mogelijk
(Promotie) themadriedaagse uitdenken Werkgroep 11/03/2018
Bordjes regelen Nicky 11/03/2018
Vragen of we vaten mogen ruilen Aderik 11/03/2018
Geld verdelen over de bars Bar 11/03/2018

De vergadering wordt gesloten om 0.11 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 11 maart om 22 u in de Winaliving.
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